
24.04.2016 przedstawiciele naszego gimnazjum: Wiktoria Tlatlik, Aleksandra Ceregra, 

Julia Kuśmierz, Julia Żuk i Kajetan Żuk wzięli udział w konferencji podsumowujące 

projekt "Rozprzestrzeń Szkołę", który został zrealizowany w naszej szkole w grudniu 

2016 r. 

 

Podczas konferencji dowiedzieliśmy się jakie są trendy w projektowaniu nowoczesnych 

szkół. Opowiedziała nam o tym Pani Urszula Szabłowska z Mazowieckiej Okręgowej Izby 

Architektów RP. Kolejnym prelegentem był Pan Mikołaj Jarosz, który przedstawił nam 

zagadnienia dotyczące poziomu hałasu w szkołach i możliwości jego redukcji. Okazuje 

się,  że poziom hałasu w wielu szkołach przekracza 87 decybeli... więcej niż lądujący 

samolot. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kolejno pracowaliśmy w grupach warsztatowych. Przeprowadziliśmy szereg dyskusji 

o tym, w jakim kierunku architektonicznym  powinny zmierzać polskie szkoły. Podczas 

zajęć odpowiedzieliśmy sobie na następujące pytania:  

 jak spersonalizować szkołę, czyli czy wszystkie szkoły muszą wyglądać tak samo;  

 w jaki sposób urządzić przestrzeń w "typowej" polskiej szkole;  

 jak wspólnie decydować o przestrzeni szkolnej;  

 kolory i estetyka, czyli jak przestrzeń wpływa na ludzi, oraz  

 jak zaplanować remont w szkole.  

 
Na zakończenie konferencji wzięliśmy udział w dyskusji z udziałem Pana Mirosława 

Sielatyckiego - zastępcy dyrektora Biura Edukacji Urzędu m.st. Warszawy, Pani Moniki 

Komorowskiej - naczelnik wydziału w Biurze Architektury i Planowania Przestrzennego 

Urzędu m.st. Warszawy, Weroniki Matyki - przewodniczącej Młodzieżowej Rady m.st. 

Warszawy, Krzysztofa Skolimowskiego - zastępcy burmistrza Dzielnicy Mokotów. Celem 

dyskusji było znalezienie odpowiedzi na pytanie jak zmieni się warszawska przestrzeń 

szkolna w najbliższych latach. 

 



 

 


